
STYRELSEMÖTE YTTERÅ HEMBYGDSFÖRENING  

Tid: 11 april 2021 kl 18:00 

Plats: Mus-Olles museum 

Närvarande (ledamöter om ej annat anges): Johan Månsson (ordförande och sekreterare), Christian 

Carlsson (suppleant), Erika Nellis, Gunilla Sjögren, Mats Engman (adjungerad kassör, närvarande 

under punkt 1), Sara Eriksson, Gith Andersson 

 

1. Mats Engman informerar. Några huvudpunkter: 

• Föreningen har förutom webbsida även Facebook- och Instagramkonto. 

• Det är mycket viktigt att styrelsen läser de mejl som skickas till info@musolles.com (dit all 

information inklusive brev från myndigheter kommer). Samtliga i styrelsen, inklusive 

suppleant, ska nu få de mejl som skickas dit till sin respektive mejladress. 

• Balans- och resultaträkning gås igenom. 

• Vi har fått ca 160 tkr i bidrag från Kulturrådet. Redovisning ska ske innan 20 april. Johan 

ska ringa Mats om detta. 

• Christer Toft är kontaktperson för gatubelysningen och kan fortsätta vara det, men det är 

Mats som skickar ut fakturor. Nydebitering ska ske i slutet av 2021. Hittills har ca 54 000 kr 

kommit in, det fattas ca 20 000 kr. Det kommunala bidraget har sänkts successivt. Avgift för 

väglyse bör också innefatta reparationskostnad (kan slås ut på några år). 

• Det saknas uppgifter till Nordea vilket kan leda till att föreningens konto där stängs ner. 

Johan och Mats ska prata om detta. 

• Sökt bygdemedel, fått 215 tkr för gärdsgård och audioanläggning.  

◦ Gärdsgården slutförd och redovisad.  

◦ Audioguide är inte klar och vi har pengar kvar att hämta ut.  

▪ Översättning gjord till tyska och franska.  

▪ Frågan som styrelsen ska ta ställning till: hinner vi göra något med de här pengarna? 

Vi har fått uppskov till 31 dec 2021 från länsstyrelsen. 

▪ Medlen som finns kvar kan antagligen användas till exempelvis gärdsgård eftersom 

det inte är specificerat vad som ska användas till vad. 

▪ Möjligen kan man också få audioguide översatt till jamtska.  

▪ Leif Landin har skött detta med översättningar och bör kontaktas för en eventuell 

fortsättning. 

• Kontaktinformationen till larmbolaget behöver göras om så att meddelande om larm går till 



nuvarande styrelsemedlemmar.  

• Det finns ett mobiltelefonnummer till Mus-Olles. Någon bör ta hem telefonen och lyssna av 

den. 

• En person från ABF har erbjudit sig att informera styrelsen om ersättning som kan sökas 

från ABF. 

• Styrelsen kan fundera på om informationen om 2020 års ekonomi ska ligga på 2020 års sida 

eller 2021 års sida på webbsidan. 

• Innan sommarsäsongen bör föreningen skicka ut faktura för medlemsavgifter samt info inför 

säsongen. Gith har gjort en kladd. 

• Föreningen har fått gåva 10 tkr från gammal ytteråbo. 

• Det kan hända att föreningen måste betala tillbaka av bygdemedel och bidrag från 

kommunen. 

• Mats hjälper gärna till på museet med t ex teknikuppdateringar. 

• Tips om pärm på museet med vad som behöver göras månad för månad. 

 

2. Kommunikation i och utanför gruppen 

• Den huvudsakliga kommunikationen inom styrelsen sker genom Messenger-gruppen där 

alla i styrelsen nu är med. 

• Johan ansvarar för att de mejl som kommer till till info@musolles.com besvaras, antingen 

genom att svara själv eller genom att be annan att svara på dem. 

 

3. Rutin för kommande styrelsemöten 

• Styrelsemöten kommer framöver att hållas den första måndagen i månaden kl 18:30 – 

20:30 på Mus-Olles museum. 

• Johan skickar ut förslag på dagordning inför respektive möte. Den som vill lägga till något 

på dagordningen meddelar Johan. 

 

4. Att göra inför sommaren 

• Vi räknar med att ha museet öppet från midsommardagen (26 juni) och 6-7 dagar per vecka 

till mitten av augusti. Eventuellt kvällsöppet någon kväll i veckan. 

• Personalen kan lämpligen börja jobba den 14 juni.  

• Sommarpersonalen inklusive feriearbetare från kommunen 

◦ Vi behöver antagligen anställa tre vuxna över sommaren så att en till två vuxna är på 

plats varje stund. 



◦ Förslag på arbetstider: 9:30 – 16:30. 

◦ Lina arbetade i kaféet i fjol och är intresserad av att jobba där igen. Sara tar kontakt med 

henne och kollar om hon kan börja jobba den 14 juni. 

◦ Sara bestämmer tillsammans med Gith och eventuellt Erika träff (intervju) med Anny 

Rüter som går konstskola och är intresserad av att arbeta i sommar.   

◦ Gunilla i styrelsen är intresserad av att jobba upp till heltid. Föreningen kan få 

lönebidrag för att anställa henne. Sara och Gunilla tar kontakt med Gunillas handläggare 

på Arbetsförmedlingen. 

◦ Odd som jobbade förra året är intresserad av att jobba (deltid). Även för honom kan 

föreningen få lönebidrag. Sara har bett att Arbetsförmedlingen skulle höra av sig till 

henne om detta. 

◦ Erika kollar med kommunen angående när vi kan veta vilka ungdomar som kommer hit. 

Vi bör veta det till nästa styrelsemöte. Ungdomarna börjar 21 juni. Varje period är tre 

veckor. Tre ungdomar per period. Tre perioder. 

• Eventuellt behövs en arbetsdag med ideella krafter inför öppnandet. 

• Bakning har skett ideellt av personer i byn. 

• Se över inköp till butiken – Gith ordnar med det, fixar beställningar och kollar om någon 

lokal hantverkare vill ställa ut. 

• Inköp till kaféet – ordnas av de som ska jobba i kaféet när de har börjat jobba men innan 

museet öppnar på midsommardagen. 

• Sälja saker med Mus-Olle-text/-bild (t ex porslinsmuggar, brickor, block)? Gunilla kollar 

upp det.  

 

5. Övrigt 

• Gith har pratat med Irene Toft om blomplanteringarna på byn, Irene kollar med Elisabeth 

Olsson om det. Annars får styrelsen ansvara för det. 

• Christer Toft kan tänka sig att stå kvar som ansvarig för vägbelysning. Styrelsen beslutar att 

han fortsätter vara ansvarig för vägbelysningen i byn.  

• Föreningen äger sedan några år en stuga som står vid folkets hus. Tanken har varit att flytta 

den till museet. Det finns en utsedd plats men man behöver röja lite träd. Tanken är att ha 

den som personalrum. Gith har fått förfrågan om vi ska sälja stugan.  

◦ Styrelsen tycker att vi ska behålla stugan och flytta den till museet om den är i bra skick. 

◦ Johan kollar med Mats om han vet vem som har nycklar till stugan.  



◦ Därefter ska Johan, Gith och Christian titta på stugan. Övriga i styrelsen får vara med 

om de vill. 

◦ Beslut om fortsättning på nästa styrelsemöte 

• Medlemsbrev: Gith har gjort en kladd. Johan skriver rent den och mejlar till Mats. 

• På webbsidor som Facebook-sidan och Google står fel telefonnummer och öppettider. Johan 

kollar med Mats hur man ändrar telefonnummer och tider. 

• Gith tycker att utställningen i AP-stugan ska avvecklas. Detta tas upp på nästa styrelsemöte. 

• Sara kontaktar Anette Moe på ABF angående att få information om att söka bidrag därifrån.  

• Justerare till protokollet: Christian Carlsson. 

 

Vid protokollet 

 

Johan Månsson 

 

Protokollet justeras 

 


